
 
 

   

   

 
  

 
 
 

  

  

 

   
  

Minnesanteckningar 
Idrottspolitiska rådets träff 28 januari 2016 
 

Närvarande: Nina Burchardt, ordförande Kultur- och fritidsnämnden 
Sven Bergström, ledamot 
Gudrun Ekblom, SISU/Gävleborgs idrottsförbund 
Härje Lindgren, SISU/Gävleborgs idrottsförbund 
Ulla Fernlund, SISU/Gävleborgs idrottsförbund      
Ulrika Wenn, förvaltningschef Kultur och fritidsförvaltningen 
Inga-Britt Jonsson, utvecklings strateg Kultur och fritidsförvaltningen     
  

1. Nina hälsar alla välkommen  
Genomgång och godkännande av föregående minnesanteckningar.. 

2. Ska idrottspolitisk programmet uppdateras? 
Ändras till ”Hudiksvalls kommuns Kultur- och fritidsnämnd vill tydliggöra 
kommunens ambitioner i ett idrottspolitiskt program” 

3. Önskemål om att ett kulturpolitiskt råd också bör finnas. 
En ingång för alla föreningar, för att underlätta och jobba med generella 
frågor, och kunna ha en överblick. 
Föreningarna efterfrågar en långsiktig plan från kommunen, hur det ser ut 
framöver, vilka tankar har kommunen? 
Hur tar vi emot och omvandlar frågor från föreningar?  
Utveckla förutsättningarna, finns ytterligare möjligheter till hjälp? Förtydliga 

4. Vi reflekterar över det arbete som genomförts och frågor som diskuterats i 
Idrottspolitiska rådet. 

5. Viktigaste frågorna för 2016 
-integration 
-mångfald 
-stärka föreningarna, utveckla föreningarnas verksamhet 
-livslångt idrottande, idrotta hela livet (i föreningsverksamhet), utmaning att 
få in fler i föreningslivet 
-idrottens värdegrund är stark 
-idrotten gör Sverige starkare 
”Så många som möjligt, så länge som möjligt, så bra som möjligt” 

6. Vad är på gång under 2016? 
-två föreningsmöten 
-kultur och fritidsstrategi 



 
 

   

  
  

 
 

 

-integration 
-dialog med föreningar 
-hitta ut rullar på, fler orter involveras 
-miljö och hälsa vill begränsa tillgängligheten av Skidstadion på Öster  

7. Statsbidrag 
Hudiksvalls kommun har fått ett statsbidrag på 24 miljoner, varav en del på 
2015. Det är för mottagande av många flyktingar. Förhoppning är att en del 
kan användas som projektpengar för integration in i föreningar.  
Till skjutsar, utrustning, utbildning av ledare av utländsk härkomst, och i 
samarbete med arbetsförmedlingen. Under 2016 kommer kommunen att 
motta 300-400 flyktingar. Fånga upp på fritiden och vikten av att fånga upp 
nu.  

8. Förslag till ändring på investeringsblanketten 
Lägga till: 
-har även sökt bidrag hos… 
-återrapport till förvaltningen en månad efter utförd investering 
Lägga till i informationen på hemsidan: 
-investeringen genomförs inom ett år från bidragets utbetalning,( i annat fall 
blir föreningen återbetalningsskyldig)? 
-förening kan inte söka bidrag två år i följd 
-de föreningar som inte sökt bidrag tidigare prioriteras 
 
Ändra till ett ansökningstillfälle per år, gärna samma datum som övriga 
ansökningar, förslag 25 februari. 

9. Bjuda in Lars Ekengren till nästa föreningsträff, där han kan berätta om ”sin” 
förening, SOK. 

10. Idrottspolitiska rådet beslutar att det ska vara två stycken deltagare från 
SISU/Idrottsutbildarna/Gävleborgs idrottsförbund 
 
Nästa träff  
21 april 2016, sal C Guldsmeden, 9.30-11.00 
 
Anteckningar gjorda av 
Inga Britt Jonsson 
 
 

 
 



 
 

   

  
  

 
 

 

 
 


